

Enrich Your Perspective

Series # 1:

PLAY IS SERIOUS LEARNING



International School of Nanshan Shenzhen
深圳南山国际学校



丰富您的视野

系列# 1:
游戏是非常重要的学习方式



International School of Nanshan Shenzhen
深圳南山国际学校





Series # 1: PLAY IS SERIOUS LEARNING

- The early years program at ISNS is adapting a play-based approach.
- Implementation of play-based learning began 2 years back.

THREE GOALS:

- To help parents understand the reason for this shift at ISNS.
- Educate our community on the importance of play-based learning.
- To learn how we implement play-based learning in the Early Years at ISNS.



系列# 1: 游戏是非常重要的学习方式

- ISNS的早期课程采用以游戏为中心的教学方法
- 以游戏为中心的学习开始于2年前

三个目的:

- 帮助家长了解ISNS转变为这种方式的原因
- 让我们社区的成员了解以游戏为中心的学习的重要性
- 了解我们如何在ISNS的早期课程实施以游戏中的学习



Why have we adapted play-based learning approach at ISNS?

- The IB PYP programme released its new ‘Enhanced’ version in 2018.
- This enhanced PYP document is known as “From Principles into Practice” (FPIP).
- ‘The PYP Transdisciplinary framework offers young students authentic opportunities to focus on key developmental abilities’ through play.



我们为什么要在ISNS采取以游戏为中心的学习方法？

- 国际文凭小学项目于2018年发布了新版PYP教学大纲
- 新版PYP教学大纲强调“从理论到实践（FPIP）”
- PYP跨学科教学框架为年轻学生提供了真正的机会，通过游戏培养他们在关键领域的各项能力



Why have we adapted play-based learning approach at ISNS?

- ‘The learning community values the early years as a time in which play is the primary driver for inquiry’.
- ‘Play involves choice, promotes agency and provides opportunities to inquire into important concepts and personal interests’.
- ‘The following features are central to learning in the early years: Play, relationships, learning spaces, symbolic exploration and expression’.



我们为什么要在ISNS采取以游戏为中心的学习方法？

- 学习社区重视早期教育，在这一阶段，游戏是探究的主要动力
- 游戏涉及到选择、促进能动性，并提供探究重要概念和个人兴趣的机会
- 以下特征是早期学习的核心：游戏、关系、学习空间、象征性的探索和表达



Upcoming Events

- We will explore several mini topics on Play and play based learning.
- Each sub-topic will be a video of less than 5 minutes.
- Video shared each Monday on Seesaw class in the Parent Resource Folder.
- Share your wonderful suggestions, feedback and ideas for other topics that you are curious about.
- You can email me at bleesy.monica@isnsz.com



活动预告

- 我们将探讨关于游戏和基于游戏的学习的几个小型主题。
- 每个话题将有一个5分钟以内的视频
- 每周一我们会将视频介绍发在Seesaw Class的“Parent Resource ”文件夹中
- 请分享您的精彩意见、反馈和您对其他感兴趣话题的想法。
- 请通过发送邮件至 blessy.monica@isnsz.com 与我联系



References

- The Learner, *From Principles into Practice*, International Baccalaureate Organization, IBO (2018).



参考文献

- 学习者从“理论到实践”--国际文凭组织（2018）